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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Barn- och utbildningsnämnden 

2024-04-11 

Tid:   kl. 08:30 – 12:45. Paus: 09:58- 10:18 samt 12:02- 12:20 

Plats: 
 

 Åbönninga, Rydal 

Beslutande:  (S) Yasin Abbes, Ordförande 

 (S) Petra Vogel 

 (S) Helena Johansson 

 (L) Niklas Herneryd 

 (C) Catarina Johansson 

 (C) Lina Dotevall 

 (V) Princella Lizarazu Barrios 

 (SD) Helene Strand 

 (SD) Yvonne Kindström 

 (SD) Angela Gustavsson 

 (M) Elise Benjaminsson, Vice ordförande 

 (M) Lisa Ståhl §§ 26–33 

 (M) Håkan Mauritzson tjänstgör för Lisa Ståhl (M) §§ 34–41 

 (KD) Vincent Bovin tjänstgör för Lars Lundmark (KD) 

   

   

Övriga deltagare:   Ej tjänstgörande ersättare 

(V) Arthur Thiry 

(C) Hans-Olof Andersson 

(M) Håkan Mauritzson §§ 26–33 

(M) Pär-Erik Johansson §§ 26–33 

(SD) Siv Scarborough 

(M) Filip Ivetic 

(S) Kerstin Moberg 

(SD) Anna-Karin Karlsson 

(S) Claes Forsberg 

  

 Tjänstepersoner 

 Lovisa Jerklind 

Rachel Törnell 

Camilla Dahlén 

Joakim Ryttsén 

Marie Wank Olofsson 

Malin Ankarstrand 

 

Nämndsekreterare 

Förvaltningschef 

Administrativ chef 

Verksamhetschef 

Ekonom 

Utvecklingsledare för 

lokaler 

§§ 26–41 

§§ 26–41  

§§ 26–33 

§§ 26–30 

§§ 32–33 

§§ 33–35 
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Julia Lindahl 

Petronella Hauptmann 

Caroline Ekberg 

Andreas Gustafsson 

 

Planarkitekt 

Gis- samordnare 

Verksamhetschef 

Verksamhetschef 

§ 33 

§ 33 

§ 35 

§ 35 

 Personalföreträdare 

Lena Duwe 

Magnus Nyman 

 

 

 

§ 32–35 

§ 32–36 

 

Utses att justera: Elise Benjaminsson (M) 

Justeringens plats och tid: Barn- och utbildningsförvaltningen, 2024-04-18. Klockan 

17:00 

 

Underskrifter: 

Sekreterare  § 26–41 

Lovisa Jerklind 

Ordförande 

Yasin Abbes (S) 

Justerande 

Elise Benjaminsson (M) 
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Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Instans 

Barn- och utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 

2024-04-11, §§ 26–41 

Datum för anslags 

uppsättande  
2024-04-19 

Datum för anslags 

nedtagande 
2024-05-11 

Förvaringsplats för protokollet 

Barn- och utbildningsförvaltningen 

Underskrift 

 ______________________  

Lovisa Jerklind 
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Innehållsförteckning   

Anmälan och prövning av jäv § 26 

Fastställande av dagordning § 27 

Uppföljning av föregående protokoll § 28 

Information från förvaltningen § 29 

Information om arbetsmarknadsenheten § 30 

Information om tillsyn på fristående enheter § 31 

Ekonomisk månadsredovisning § 32 

Skolorganisationsutredning § 33 

Mindre revidering av riktlinjerna för skolskjuts  § 34 

Yttrande över medborgarförslag angående tillbyggnad av 

Karstorps naturförskola 

§ 35 

Delegation- och vidaredelegationsordning för barn- och 

utbildningsnämnden 

§ 36 

Redovisning av delegationsbeslut § 37 

Redovisning av meddelanden § 38 

Övriga frågor § 39 

Initiativärende från Elise Benjaminsson (M)- 

lokalanvändning i Skeneområdet 

§ 40 

Initiativärende från Helene Strand (SD)- kontroll av 

vårdnadshavares arbetstider 

§ 41 
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Omröstningslista § 33, översyn om skolområden i Marks kommun. 

Ja- röst för att bifalla Yasin Abbes (S) förslag. 

Nej- Röst för att bifalla Elise Benjaminssons (M) förslag. 

 

Yasin Abbes (S)  Ja 

Petra Vogel (S)  Ja 

Helena Johansson (S)  Ja 

Niklas Herneryd (L)  Nej 

Catarina Johansson (C)  Ja 

Lina Dotevall (C)  Ja 

Princella Lizarazu Barrios (V) Ja 

Helene Strand (SD)  Nej 

Yvonne Kindström (SD)  Nej 

Angela Gustavsson (SD)  Nej 

Elise Benjaminsson (M)  Nej 

Lisa Ståhl (M)  Nej 

Vincent Bovin (KD)  Nej 
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§ 26/2024 

Anmälan och prövning av jäv 

Det föreligger ingen anmälan om jäv.  
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§ 27/2024     

Fastställande av dagordning 

Barn- och utbildningsnämndens beslut  

Ärendet lokalanvändning i Skeneområdet läggs till på dagordningen och behandlas 

efter ärende 16. 

Ärendet kontroll av vårdnadshavares arbetstider läggs till på dagordning och 

behandlas efter ärende 17. 

Dagordningen fastställs i övrigt.  

Dagens sammanträde  

Elise Benjaminsson (M) anmäler ett initiativärende om lokalanvändningen i 

Skeneområdet. 

Ordföranden Yasin Abbes (S) föreslår att punkten tas upp som en egen paragraf 

under övriga frågor. 

Helene Strand (SD) anmäler ett initiativärende om att kontrollera vårdnadshavares 

arbetstider. 

Ordföranden Yasin Abbes (S) föreslår att punkten tas upp som en egen paragraf 

under övriga frågor. 

Under mötets gång ändras ordningen på ärenden utifrån den utskickade kallelsen, 

ärende 12 flyttas upp till plats nummer 11. 

Beslutsgång 

Ordföranden Yasin Abbes (S) frågar först om ärendet lokalanvändning i 

Skeneområdet kan läggas till dagordningen, och behandlas efter ärende 16, och 

finner att nämnden bifaller det. 

Ordföranden Yasin Abbes (S) frågar först om ärendet kontroll av vårdnadshavares 

arbetstider kan läggas till dagordningen, och behandlas efter ärende 17, och finner 

att nämnden bifaller det. 

Ordförande Yasin Abbes (S) frågar om dagordningen kan fastställas i övrigt, och 

finner att nämnden bifaller det. 
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§ 28/2024    

Uppföljning av föregående protokoll 

Dagens sammanträde  

Barn- och utbildningsnämnden följer upp föregående protokoll.  
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§ 29/2024    

Information från förvaltningen 

Förvaltningschef Rachel Törnell informerar: 

• Arbetet som har genomförts på gymnasiet i samband med den kris som 

varit. 

• Kommunfullmäktige har tagit beslut § 49/2024 om att korttidsboende ska 

likställas med hemmet, vilket gör det till skolskjuts. 

• Det har kommit ett pressmeddelande från regeringen att ta bort extra 

anpassningar och förbättra elevhälsan. Förvaltningen kommer att genomföra 

en utredning.  

• Det finns två vakanta rektorstjänster.  

• Regeringen ger en halv miljard extra till skolan i vårbudgeten. 

• Andreas Lökholm är vår nya biträdande kommundirektör. 
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§ 30/2024    

Information om arbetsmarknadsenheten 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden tackar för informationen.  

Dagens sammanträde 

Verksamhetschef för arbetsmarknadsenheten Joakim Ryttsén informerar: 

• Det finns tre delar av arbetsmarknadsenheten. Dessa är 

Arbetsmarknadscenter, naturvårdslaget samt returlaget.  

• Arbetsmarknadscenter kartlägger alla individer för att se bland annat vilka 

behov de har, vilken kompetens de besitter och på vilket sätt de bäst kan 

rusta alla för jobb. 

• Naturvårdslaget har som uppgift att arbeta med beredskapsjobb. De har 

ansvar för bland annat skötsel av natur, kommunala badplatser men även 

en fixartjänst. De utför även uppdrag år kommunens olika förvaltningar och 

dessa varierar. 

• Returlaget arbetar med bland annat möbelcirkulering, reparation av 

arbetskläder, plantering i centrum och andra gröna uppdrag. 
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§ 31/2024    

Information om tillsyn på fristående enheter 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden tackar för informationen.  

Dagens sammanträde  

Administrativa chefen Camilla Dahlén informerar: 

• Marks kommun har ansvar för tillsyn på fristående förskolor och pedagogisk 

omsorg. Kommunen har för tillfället ingen pedagogisk omsorg. 

• Under 2023 har samtliga fristående huvudmän fått tillsynsbesök. 

• Arbetsgången vid tillsynen. 

1. Dokumentanalys 

2. Verksamhetsbesök och intervju 

3. Ägar- och ledningsprövning 

4. Delgivning av beslut 

5. Redovisning av åtgärder 

• Det finns ofta brister i de fristående förskolornas systematiska 

kvalitetsarbete. 

• Alla fristående enheter har fått beslut kring föreläggande eller anmärkning. 

• Förvaltningen har skickat ut en enkät för att ta reda på hur de fristående 

enheterna har upplevt tillsynen. Upplevelserna har varit att tillsynen varit 

tydlig, givande och professionell men det fanns önskemål om mer fokus på 

verksamhetsbesök och om olika fokusområden per år. 
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§ 32/2024    

Ekonomisk månadsredovisning 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden tackar för informationen.  

Dagens sammanträde  

En av förvaltningens ekonomer informerar: 

• Vi har ett prognostiserat underskott på 18 miljoner.  

• Prognosen förutsätter att vi håller oss till den anpassningsplan som finns. 
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§ 33/2024   Dnr: BUN 2023–185 

Skolorganisationsutredning 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden tar del av underlaget och sänder det till 

kommunstyrelsen för kännedom och för att ingå i budgetberedningens arbete. 

Eventuella kompletteringar skickas löpande.   

Barn- och utbildningsnämnden beslutar för egen del att ge förvaltningschefen i 

uppdrag att, utifrån materialet ingående i Skolorganisationsutredningen (BUN 

2023-185-5) med eventuella kompletteringar, skyndsamt återkomma med förslag 

till möjliga organisatoriska förändringar på kort och lång sikt, syftande till att 

optimera resurs- och lokalanvändning, förbättra möjligheterna till 

kompetensförsörjning och höjda kunskapsresultat.    

Reservation 

Ledamöternas reservation finns under beslutsgång. 

Protokollsanteckning 

Barn- och utbildningsförvaltningen befinner sig i ett allvarsamt läge. Sammantaget 

bedöms anpassningskravet för åren 2023-2024, som ökat i takt med inflationen, 

vara motsvarande 40 mnkr. För att inte skjuta problemen på framtiden är det 

viktigt att arbetet med att anpassa verksamheten efter de ekonomiska 

förutsättningarna snarast startar upp. 

Enligt styrsystemet för Marks kommun är nämnden skyldig att vidta åtgärder så att 

budgeten kan hållas. Nämnden är i sin tur skyldig att vidta åtgärder inom sina 

befogenheter, så att den totala budgetramen hålls. Även kommande år stor Barn- 

och utbildningsnämnden inför stora ekonomiska svårigheter som kräver snara 

beslut kring väg framåt. Den demografiska utvecklingen pekar på färre barn i 

verksamheten och därmed en lägre ersättning till nämnden, behov av 

reinvesteringar inte sällan p g a bristande lokalunderhåll. 

Krasst sett finns det finns tre alternativ för Barn- och utbildningsnämnden. Att 

fortsätta ”osthyvla” i verksamheten även kommande år, att göra organisatoriska 

förändringar för att optimera lokal- och resursanvändning eller att be att 

Kommunfullmäktige tillskjuter de resurser som krävs för att upprätthålla 

verksamheten. Det sistnämnda innebär dock inte per automatik att likvärdigheten 

mellan enheterna och kunskapsresultaten ökar, eller att vi kan tillse att det finns 

utbildade lärare i varje klassrum p g a en allmän lärarbrist (som ställer krav på att 

vi nyttjar kompetensen på bästa möjliga sätt). 
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I den till februarirapporten bilagda anpassningsplanen framgår tydligt att det blir 

svårt att ”osthyvla” fram fler besparingar eftersom det riskerar att drabba det barn- 

och elevnära arbetet mycket negativt. Det vore allvarligt när fokus måste ligga på 

att höja kvalitet och resultat, framför allt i skolan. Vi ser det som angeläget att få 

tillstånd en politisk diskussion kring hur vi nyttjar våra befintliga resurser och hur vi 

optimerar dem på bästa möjliga sätt, för våra barn och elever. 

För oss kommer det pedagogiska arbetet alltid först, liksom det som är lagstadgat. 

Verksamheten befinner sig i ett läge då vi ser en bristande måluppfyllelse i de delar 

som är lagstadgade t ex måluppfyllelsen och kunskapsresultaten inom grundskolan 

där en alltför stor andel elever inte går ut med fullständiga betyg. Vi har också en 

bristande likvärdighet avseende lokalernas beskaffenhet, barngruppernas storlek i 

förskolan liksom klasstorlekar. 

Den 12 september 2023 fick förvaltningschefen i uppdrag att genomföra en översyn 

av skolområden i Marks kommun. Vi är bekymrade över och ser en risk med att det 

bristande lokalunderhållet av befintliga lokaler och fastigheter driver på 

reinvesteringar, men också inriktningen att ”bygga för framtiden”. Under 

kommande år finns ett antal beslutade reinvesteringar i lokaler men redan nu pekar 

förvaltningen på en stor överkapacitet avseende förskole- och skolplatser. 

Överkapaciteten på lokaler bedöms motsvara 760 kommunala grundskoleplatser 

och 120 kommunala förskoleplatser. Det riskerar att tvinga fram ytterligare 

anpassningsåtgärder som riskerar att drabba den direkt pedagogiska verksamheten 

och undervisningen negativt. 

Med anledning av ovanstående (bristande måluppfyllelse, den demografiska 

utvecklingen, reinvesteringar i lokaler samt kompetensförsörjning) så anser vi att 

förvaltningen bör återkomma till 

Barn- och utbildningsnämnden med förslag till möjliga organisatoriska förändringar 

på kort och lång sikt, syftande till att optimera resurs- och lokalanvändning, 

förbättra möjligheterna till kompetensförsörjning och höjda kunskapsresultat. 

Materialet som är bilagt ärendet Skolorganisationsutredningen är omfattande och 

komplext och kräver analyser, konkretisering och slutsatser, för att politiken i nästa 

steg ska ha något att kunna fatta välgrundade och kloka beslut om. 

Elise Benjaminsson (M) 

Helen Strand (SD 

Lisa Ståhl (M) 

Yvonne Kindström (SD) 

Angela Gustavsson (SD) 

Vincent Bovin (KD) 
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Ärendet 

Barn- och utbildningsnämnden beslutade den 12 september 2023 

§106/2023 att ge förvaltningschef i uppdrag att genomföra en översyn av 

skolområdena i Marks kommun. Översynen ska inkludera samtliga 

förskole- och skolenheter. 

  

Fullmäktige beslutar i ärenden av principiell beskaffenhet eller annars av större vikt 

för kommunen, kommunallag kap 5 §1.  

Ärendets behandling 

Förvaltningens tjänsteskrivelse med diarienummer (dnr) 2023-185-5 

Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 april och 

lämnat följande förslag till beslut: 

Arbetsutskottet lämnar ärendet vidare för beslut i barn- och utbildningsnämnden, 

utan att lämna förslag till beslut. 

Dagens sammanträde 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör för ärendet. 

Ledamöternas förslag till beslut 

Yasin Abbes (S) yrkar på följande: 

Barn- och utbildningsnämnden återremitterar skolorganisationsutredningen med 

motivering:  

Barn- och utbildningsnämnden hemställer till förvaltningen att komplettera 

utredningen inom följande områden:  

De antagande om befolkningsutveckling i kommunen i förskole- och skolålder 

stämmer inte överens med det underlag som SCB anger. Förtydliga underlag om  

befolkningsutveckling.  

Komplettera statistikunderlag då utredningen saknar underlag av antal barn  

och ungdomar i förskole- och skolålder i kommunens olika orter.  

Skolor och förskolors status finns angivet i bilaga 1. Antagande om fysisk status och 

ändamålsenlig status av lokaler behöver förtydligas.  

De förändringar av skolorganisation som BUN har mandat att fatta beslut om 

saknar ekonomisk beräkning.  

Hur ser hyresavtal ut för lokaler? Minskar nämndens kostnader för lokaler om 

nämnden väljer att flytta en verksamhet till annan plats?  

Elise Benjaminsson (M) yrkar följande:  
1. Barn- och utbildningsnämnden tar del av underlaget och sänder det till 

kommunstyrelsen för kännedom och för att ingå i budgetberedningens arbete. 
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Eventuella kompletteringar skickas löpande.  

  

2. Barn- och utbildningsnämnden beslutar för egen del att ge förvaltningschefen i 

uppdrag att, utifrån materialet ingående i Skolorganisationsutredningen (BUN 

2023-185-5) med eventuella kompletteringar, skyndsamt återkomma med förslag 

till möjliga organisatoriska förändringar på kort och lång sikt, syftande till att 

optimera resurs- och lokalanvändning, förbättra möjligheterna till 

kompetensförsörjning och höjda kunskapsresultat.    

Beslutsgång 

Ordförande Yasin Abbes (S) finner att det finns två förslag till beslut Yasin Abbes 

(S) förslag och Elise Benjaminssons (M) förslag. 

Ordförande Yasin Abbes (S) ställer förslagen mot varandra och finner att nämnden 

antar Yasin Abbes (S) förslag. 

Omröstning begärs och verkställs. 

Med 6 röster för Yasin Abbes (S) förslag och 7 röster för Elise Benjaminssons (M) 

förslag finner ordföranden Yasin Abbes (S) att nämnden bifaller Elise 

Benjaminssons (M) förslag. 

Omröstningslista finns i början av protokollet. 

Reservation 

Yasin Abbes (S), Petra Vogel (S), Helena Johansson (S), Catarina Johansson (C), 

Lina Dotevall (C) och Princella Lizarazu Barrios (V) reserverar sig mot beslutet. 

Beslut skickas till 

Kommunstyrelsen 

Förvaltningschef 
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§ 34/2024   Dnr: BUN 2023–268  

Mindre revidering av riktlinjerna för skolskjuts 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden antar revideringen av riktlinjerna för skolskjuts och 

elevresor. 

Ärendet 

I riktlinjen för skolskjuts och elevresor stod det tidigare ” För den elev som läser vid 

Marks gymnasieskola och är berättigad till skolkort delas det ut vid skolstart utan 

ansökan”. Efter en förändring av interna rutiner på Marks gymnasieskola kommer 

alla elever/vårdnadshavare formellt behöva ansöka om skolkort. Tidigare har skolan 

beställt ett antal kort i förväg till alla elever som börjar årskurs 1 och som har rätt 

till skolkort. 

Ärendets behandling 

Förvaltningens tjänsteskrivelse med diarienummer (dnr) 2023-268-8 

Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 april och 

lämnat följande förslag till beslut: 

Barn- och utbildningsnämnden antar revideringen av riktlinjerna för skolskjuts och 

elevresor. 

Dagens sammanträde 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör för ärendet. 

Beslutsgång 

Ordförande Yasin Abbes (S) finner att det finns ett förslag till beslut, 

arbetsutskottet förslag, och att nämnden bifaller det. 

Beslut skickas till 

Verksamhetschef gymnasiet 
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§ 35/2024   Dnr: BUN 2024–43 

Yttrande över medborgarförslag angående tillbyggnad av 

Karstorps naturförskola 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden anser inte att det finns behov av tillbyggnad av 

Karstorps förskola. 

Protokollsanteckning 

Beslutet om att lägga ned Karstorps förskola fattades 2021. Något som vi då 

motsatte oss. Vi värnar valfriheten och tror att de mindre enheterna också har en 

viktig roll att spela. Därtill såg vi inte någon större besparingspotential. Dåvarande 

Markmajoritet drev dock igenom beslutet att avveckla Karstorps förskola när 

Björketorps förskola står klar. Beslutet om att avveckla Karstorps förskola är 

således fattat. Även om inte Karstorps naturförskola ges möjlighet att leva vidare i 

kommunal regi, skulle vi gärna se en fortsättning av verksamheten t ex i alternativ 

regi, genom en fristående aktör eller som kooperativ. 

Vi konstaterar att det finns ett behov av att se varje enhet i en kontext. När 

beslutet om att bygga en ny förskola i Björketorp och dess dimensionering fattades, 

utgjorde barnen i Karstorp underlag för antalet platser. Samma barn utgör nu vad 

vi kan utläsa, underlag när en ny förskola i Horred dimensioneras. Barn- och 

utbildningsnämnden står inför stora ekonomiska och verksamhetsmässiga 

utmaningar som kräver eftertanke. Redan idag finns en överkapacitet på såväl 

förskole- som skolplatser varför saker och ting måste ses i ett sammanhang och 

inte hanteras som styckegods. Därför anser vi att nämnden bör avvakta konkreta 

förslag utifrån det material som redovisats i Skolutredningen för att få en samlad 

bild och kunna fatta kloka beslut för framtiden. Med anledning av ovanstående 

valde vi att inte delta i beslutet när yttrande över medborgarförslag angående 

tillbyggnad av Karstorps naturförskola hanterades. 

Elise Benjaminsson (M) 

Helen Strand (SD 

Lisa Ståhl (M) 

Yvonne Kindström (SD) 

Angela Gustavsson (SD) 

Vincent Bovin (KD) 
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Ärendet 

Barn- och utbildningsnämnden har tidigare fattat beslut om att Karstorps 

naturförskola som är belägen i Öxnevalla ska läggas ner §67/2021. Utbyggnad av 

förskoleplatser i Horred och närliggande områden ska ske i anslutning till 

kollektivtrafiklägena för att vara i enlighet med den beslutade politiska 

viljeinriktningen. Barn- och utbildningsförvaltningen bedömer att eventuell 

utbyggnation av förskoleplatser i Horred bör ske vid Loftsgårdens förskola, vilken 

ligger centralt i Horred. 

Vårterminen 2024 finns det totalt en överkapacitet på 10 förskoleplatser i Horred. 

Prognosen visar att antalet barn kommer att minska. 

Ärendets behandling 

Förvaltningens tjänsteskrivelse med diarienummer (dnr) 2024-43-1 

Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 april och 

lämnat följande förslag till beslut: 

Barn- och utbildningsnämnden anser inte att det finns behov av tillbyggnad av 

Karstorps förskola. 

Dagens sammanträde 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör för ärendet. 

Deltar inte i beslutet 

Helene Strand (SD), Yvonne Kindström (SD), Angela Gustavsson (SD), Elise 

Benjaminsson (M), Lisa Ståhl (M) och Vincent Bovin (KD) meddelar att de inte 

deltar i belsutet. 

Beslutsgång 

Ordförande Yasin Abbes (S) finner att det finns ett förslag till beslut, 

arbetsutskottet förslag, och att nämnden bifaller det. 

Beslut skickas till 

Kommunstyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 



Sida 20(27) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Barn- och utbildningsnämnden 

2024-04-11   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

§ 36/2024   Dnr: BUN 2023–34 

Delegation- och vidaredelegationsordning för barn- och 

utbildningsnämnden 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden delegationsordning revideras enligt upprättat 

förslag. 

Ärendet 

Delegationsordning är en för teckning över de beslut som barn- och 

utbildningsnämnden delegerat till arbetsutskott, ledamot, ersättare eller anställd. 

Delegationen sker m ed stöd av 6 kap. 37 - 39 §§ och 7 kap. 5 - 7 §§ 

kommunallagen. 

Ett beslut som fattas med stöd av delegering är ett beslut i nämndens namn, 

på samma sätt som om nämnden fattat beslutet. Beslutet kan inte ändras av 

nämnden. Däremot kan nämnden när som helst återkalla eller ändra ett 

delegationsuppdrag. 

Nämnden kan också genom eget handlande föregripa ett beslut i ett enskilt ärende 

genom att själv ta över ärenden och fatta beslut.  bör då vara av sådant principiellt 

intresse att det motiverar beslut av nämnden. Om delegaten själv finner att ett 

ärende är av principiellt intresse eller annars av större vikt, ska ärendet hänskjutas 

till nämnden för avgörande. 

Efter en förändring av interna rutiner på Marks gymnasieskola kommer alla 

elever/vårdnadshavare formellt behöva ansöka om skolkort. Tidigare har skolan 

beställt ett antal kort i förväg till alla elever som börjar årskurs 1 och som har rätt 

till skolkort. Därefter har alla kort som inte blivit hämtade återsänts till Västtrafik. 

Effekten har varit att ungefär 50 skolkort har beställts i onödan vid varje 

terminsstart.  

Ärendets behandling 

Förvaltningens tjänsteskrivelse med diarienummer (dnr) 2023-34-20 

Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 april och 

lämnat följande förslag till beslut: 

Arbetsutskottets förslag till beslut Barn- och utbildningsnämnden 

delegationsordning revideras enligt upprättat förslag. 

Dagens sammanträde 

Barn- och utbildningsförvaltningen redogör för ärendet. 
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Beslutsgång 

Ordförande Yasin Abbes (S) finner att det finns ett förslag till beslut, 

arbetsutskottet förslag, och att nämnden bifaller det. 

Beslut skickas till 

Samtliga delegater 
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§ 37/2024 

Redovisning av delegationsbeslut 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Redovisningen av delegationsbeslut godkänns. 

Redovisning av delegationsbeslut 2024-03-08 till 2024-04-05 

Delegationsbeslut Delegat  Datum Diarienummer 

82 beslut om månadsavlönade 

anställningar januari och februari 

månad enligt förteckning 

Flera delegater med rätt 

att anställa 

2024-03-11 BUN 2024-10-6 

Beslut om mottagande i 

anpassad gymnasieskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-13 

Yttrande från hemkommun om 

att inte åta sig interkommunal 

ersättning för vuxenutbildning i 

Mölndals kommun 

Rektor 2024-03-15 BUN 2024-6-8 

Beslut om att inte åta sig 

kostnader för sökt utbildning i 

Karlshamns kommun 

Rektor 2024-03-15 BUN 2024-6-9 

Beslut om mottagande i 

anpassad grundskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-7 

Beslut om mottagande i 

anpassad gymnasieskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-8 

Beslut om mottagande i 

anpassad gymnasieskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-9 

Beslut om mottagande i 

anpassad gymnasieskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-10 

Beslut om mottagande i 

anpassad grundskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-11 

Beslut om mottagande i 

anpassad gymnasieskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-12 

Beslut om mottagande i 

anpassad gymnasieskola 

Verksamhetschef 2024-03-15 BUN 2024-10-14 

Yttrande över detaljplan för del 

av krok 1:18, Örby 

Förvaltningschef 2024-03-19 BUN 2024-55-2 

Yttrande över detaljplan Skene 

61:3 

Förvaltningschef 2024-03-19 BUN 2024-54-2 

Beslut om utökad tid i förskolan Rektor 2024-04-05 BUN 2024-10-15 

Beslut om utökad tid i förskolan Rektor 2024-04-05 BUN 2024-10-16 
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§ 38/2024 

Redovisning av meddelanden 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Redovisning av meddelanden godkänns 

   Dnr   Meddelanderubrik  

1. BUN 2024-11-13 Anmälan till huvudmannen om att utredning om 

upprepad eller längre frånvaro har inletts en elev 

2024-03-12 

2. BUN 2024-11-12 Anmälan till huvudmannen om att utredning om 

upprepad eller längre frånvaro har inletts en elev 

2024-03-11 

3. BUN 2024-11-11 Anmälan till huvudmannen om att utredning om 

upprepad eller längre frånvaro har inletts en elev 

2024-03-08 

4. BUN 2024-11-14 Anmälan till huvudmannen om att utredning om 

upprepad eller längre frånvaro har inletts fem 

elever 2024-03-21 

5. BUN 2024-12-2 Beslut om avstängning i grundskolan 2024-03-

08 

6. BUN 2024-37-4 Beslut om förbud mot förskoleverksamhet på 

fastigheten Rydal 2024-03-11 

7. BUN 2024-76-2 Beslut om statsbidrag 2024-03-15 

8. BUN 2024-92-3 Beslut från barn- och elevombudsmannen 2024-

03-27 

9. BUN 2023-296-6 Beslut avseende skolskjuts, 2024-04-03 

11. BUN 2024-9-13 Inspektionsrapport sandvallsängs förskola 2024-

03-11 

12. BUN 2024-9-14 Inspektionsrapport Tingvalla 2024-03-12 

13. BUN 2024-9-15 Inspektionsrapport Örby förskola 2024-03-14 

14. BUN 2024-9-16 Inspektionsrapport Ängskolan 2024-03-15 

15. BUN 2024-9-18 Inspektionsrapport Örbyskolan 2024-03-27 
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16. BUN 2024-26-3 Synpunkt angående måltider 2024-03-12 

17. BUN 2024-107-1 Klagomål Sätilaskolan 2024-03-25 

18. BUN 2024-37-5 Föreläggande om åtgärder Rydals förskola 2024-

03-27 

19. BUN 2024-113-1 Framställan om skadestånd, 2024-03-28 

20. BUN 2022-231-6 Kommunfullmäktige § 49/24 Skolskjuts för 

elever mellan korttidsvistelse och skola 2024-

04-02 

21. -- Statistik- kränkande behandling 
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§ 39/2024    

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor. 
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§ 40 /2024   Dnr: BUN 2024–119 

Initiativärende från Elise Benjaminsson (M)- lokalanvändning i 

Skeneområdet 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden bordlägger ärendet. 

Ärendet 

Barn- och utbildningsförvaltningen befinner sig i ett allvarsamt läge. För att inte 

skjuta problemen på framtiden är det viktigt att arbetet med att anpassa 

verksamheten efter de ekonomiska förutsättningarna snarast startar upp.   

Nyligen framkom att hyreskostnaden per elev på nya Ängskolan blir runt 60 000 

kr/elev/år eftersom skolan är halvfull. Det är dubbelt så mycket som för 

Lyckeskolan. Förvaltningen har presenterat förslag för ett ökat lokalutnyttjande där 

Parkskolan föreslås flytta in i Tingvallaskolans lokaler, och där Tingvallaskolans 

elever flyttar in i Nya Ängskolan. Detta anser vi är klokt. På så sätt använder vi  

lokalerna på ett mer effektivt sätt, vi fyller Nya Ängskolans fina lokaler som redan 

är möblerade och vi kan säga upp hyreskontraktet avseende Parkskolan. Det ger 

bättre resurs- och lokalutnyttjande samt förhoppningsvis en bättre arbetsmiljö.   

Investeringar där vi bygger för en eventuell framtida utveckling kan komma att stå 

oss dyrt om vi inte vågar prioritera och fatta kloka beslut idag som är ekonomiskt 

och verksamhetsmässigt hållbara över tid.   

Ärendets behandling 

Bilaga- Nämndinitiativ om lokalanvändningen i Skeneområdet Elise Benjaminsson 

(M). 

Dagens sammanträde 

Elise Benjaminsson (M) redogör för ärendet. 

Ledamöternas förslag till beslut 

Yasin Abbes (S) föreslår att ärendet bordläggs till nästa möte. 

Beslutsgång 

Ordförande Yasin Abbes (S) finner att det finns ett förslag till beslut, Yasin Abbes 

(S) förslag, och att nämnden bifaller det. 
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§ 41/2024   Dnr: BUN 2024–120 

Initiativärende från Helene Strand (SD)- kontroll av 

vårdnadshavares arbetstider 

Barn- och utbildningsnämndens beslut 

Barn- och utbildningsnämnden bordlägger ärendet.  

Ärendet 

Idag uppskattar vårdnadshavarna själva antalet timmar för den tid som de 

önskar barnomsorg. En rektor på en förskola i Mark menar att det är en 

tillitsfråga och att man måste lita på att de uppgifter som vårdnadshavarna 

är riktiga. I ett beslut av BUN i Marks kommun 2020-12-10, slår endast 

fast att ”kommunen kan komma att kontrollera vårdnadshavarnas 

arbetstider med deras arbetsgivare”.  

I Eslövs kommun har sedan hösten 2023, införts en regel där 

vårdnadshavarna med barn på kommunens förskolor styrka sin omfattning 

av tjänst med ett intyg från arbetsgivare. Det är tuffa ekonomiska tider och 

detta är ett sätt att säkerställa att våra resurser används på rätt sätt. 

Kommunen kan se att alla tider stämmer och detta underlättar också 

planeringen för personalen och verksamheten. De får en framförhållning att 

se till att de har rätt bemanning alla tider och därmed säkrar de kvaliteten 

på förskoleverksamheten.  

Sedan denna skärpning infördes i Eslövs kommun har man märkt en 

nedgång i antalet timmar som barnen vistas på förskolan. Enligt skollagen 

kap.8 och 5§ har vårdnadshavare rätt till förskola under förutsättning att 

man arbetar, studerar, innefattas av allmän förskola (15 timmar per vecka 

för föräldralediga, arbetssökande) och då vårdnadshavare rätt att begära 

förskoleplats för den tid som de arbetar eller studerar inklusive restid. 

Ärendets behandling 

Bilaga- Nämndinitiativ om att kontrollera vårdnadshavares arbetstider Helen Strand 

(SD). 

Dagens sammanträde 

Helen Strand (SD) redogör för ärendet. 

Ledamöternas förslag till beslut 

Yasin Abbes (S) föreslår att ärendet bordläggs till nästa möte. 

Beslutsgång 

Ordförande Yasin Abbes (S) finner att det finns ett förslag till beslut, Yasin Abbes 

(S) förslag, och att nämnden bifaller det. 

 


